

CBST 2013

中国国际饮料工业科技展

CHINA INTERNATIONAL BEVERAGE INDUSTRY
EXHIBITION ON SCIENCE & TECHNOLOGY

2013. 11. 20-22

上海新国际博览中心W1-W3馆
Shanghai New International Expo
Centre (SNIEC), China



3天专业展会 24月会员服务

3-Day Professional Exhibition 24-Month Member Service



3 天专业展会 3-day Professional Exhibition

中国国际饮料工业科技展（CBST）由中国饮料行业最权威的组织中国饮料工业协会主办，10年5届的快速发展，高品质的专业展商，高层次的专业观众，最具凝聚力的同期专业活动，使CBST成为饮料行业极具影响力的专业展览会，是中国乃至亚洲饮料工业科技发展的风向标！

第六届中国国际饮料工业科技展（CBST2013）将于2013年11月20-22日在上海新国际博览中心W1-W3馆举办，预计展出面积近35000平米、参展商近400家、专业观众超20,000人次。

展会同期，主办方将发挥资源优势，继续开展行业参与度高、影响力大、丰富务实的同期专业活动，吸引更多的专业观众参与其中，使展商的收获最大化。

China International Beverage Industry Exhibition on Science & Technology (CBST), organized by China Beverage Industry Association—the most authoritative organization in the industry, has grown to be a highly influential professional exhibition of science and technology progress in China and in Asia. The CBST's reputation has been greatly accelerated by its five-time successes within the last 10 years through professional high quality exhibitors, visitors and professional activities with strong cohesion.

CBST2013 is going to be held at Pavillion W1-W3 of Shanghai New International Expo Centre on 20th-22nd in November, 2013. It is estimated that the exhibiting area will cover 35,000 square meters with about 400 exhibitors and over 20,000 professional visitors.

A series of professional and influential activities will be organized during the exhibition aiming to draw high involvement and high traffic for the exhibition, ensuring the best benefits to the exhibitors.

部分同期专业活动

- 2013中国饮料工业协会会员代表大会
来自全国饮料企业的总经理、高管、部门负责人等600余人，汇聚一堂，总结过去，共谋发展
- 2013中国国际饮料科技报告会
20场涉及饮料行业全产业链的前沿技术报告
- 2013中国饮料 Bev-Model盛典
行业品牌活动，超过100家饮料企业参与
- 其他活动，将带给所有展商惊喜，敬请期待！

Some professional activities

- 2013 CBIA Member's Congress
About 600 general managers, top leaders, department directors from beverage enterprises in China will get together, summing up the past and picturing prosperity
- 2013 Symposium on Science and Technology of China International Beverage
20 leading-edge technical reports concerning all the beverage industrial chains
- 2013 Bev-Model
Brand activity in the industry participated by over 100 beverage companies
- Other activities will also surprise all the exhibitors

24月会员服务

24-month Member Service

作为CBST2013的承办方之一的“中国饮料工业协会供应商分会”，依托协会的强大支持和资源优势，为所有展商提供的不仅是3天的专业展会服务,从您成为CBST2013的展商开始，即可增值享受与协会会员同等待遇的24个月的会员级服务以及其它增值服务，让您得到更多展会以外的收获！

As one of the organizers, CBIA and its branch organizations, with their tremendous resources, will offer the exhibitors not only the 3-day professional exhibition services, but another 24 months of membership and other value-added services.

CBST2013可为您提供服务：

Services CBST2013 will provide

- 每月免费提供2本行业权威杂志《中国饮料》和《饮料工业》
- 每月2次电子邮件行业信息速递
- 每年召开1次“中国饮料与供应商发展对接会”，搭建最直接的技术交流平台
- 组织行业专家，为您提供新技术和新产品最具说服力的技术鉴定服务
- 如果您足够优秀，将有机会参与“中国饮料优秀供应商”的考核评价
- 在每年5-6场协会组织的专业活动中，获得更多的展示机会和无限商机
- 参加考察世界各地的饮料及加工企业和国际盛会
- 官方网站全方位报道饮料行业最新资讯
- 其他
- Two authoritative industrial monthly magazines for free
- Twice a month industrial information via e-mail
- Annual China Beverage Suppliers Matchmaking Fair, building the most direct technical exchange platform
- Organizing industrial experts and providing the most authority technical assessment for new technologies and new products
- Offering the opportunity to join the assessment for “Excellent China Beverage Suppliers”
- Gaining more exhibiting and business opportunities in the five to six professional activities organized by CBIA every year
- Participating in visiting beverage and processing companies worldwide and international conferences
- There is more comprehensive beverage industry news on our official website
- Others





展位预定

Booth Consulting

展会负责人 李羽楠

Director of CBST: Mr. Li Yunan

电话: 010-84464668-806

Tel:+86-10-84464668-806

联系人: 王琦 于宝英 赵力达

Mr. Li Yunan

电话: 010-84464668-804/805/803

Tel:+86-10-84464668-806

传真: +86-10-84464236

Fax: +86-10-84464236

邮箱: CBST@chinabeverage.org

E-mail: CBST@chinabeverage.org

网址: www.chinabeverage.org/cbst

Website:www.chinabeverage.org/cbst

展出范围

Exhibition Scope

原辅料及其处理

Raw and Subsidiary Material Handling

食品添加剂和酶制剂

Food Additive and Enzyme

破碎压榨

Crushing and Squeezing

过滤分离

Filtration and Separation

杀菌消毒

Sterilization and Disinfection

成型干燥

Molding and Evaporating

饮料混合

Beverage Blending

自动控制

Automatic Controlling

灌装封口

Filling and Sealing

售卖设备

Vending Machinery

贴标喷码

Labeling and Date Coding

工业清洗

Container Cleaning

环保节能

Cleaning Technology

水处理

Water Treatment

在线检测

Monitoring Equipment

检测仪器

Laboratory Equipment

装卸码垛

Crator, Decrator and Palletizer Machine

吹塑注塑

Mould Blowing Machine

仓储自动化

Automatic Solid Warehouse

包装容器加工机械

Process Technology for Packages and Containers

工程设备及整体解决方案

Engineering Facility and Integrated Solution

其它

Others